

True Wireless Stereo

- ~请在常温环境中放以及使用本产品；
- ~请勿丢掷，避免因跌落造成产品损坏；
- ~请勿自行拆解，修理和改造本产品；
- ~请勿使用化学溶剂擦拭本产品；
- ~请使用输出电压 DC 5V 的 USB 充电器来充电；
- ~请勿随意丢弃，或置于高温（温度高于 60° ）与火中，以免引起危险！

首次使用，请先将充电盒、耳机充饱电再使用。

开机	从充电盒中取出耳机或长按多功能键 2 秒，蓝灯长亮一秒进入开机。
关机	将耳机放入充电盒内或长按多功能键 3 秒，红灯长亮一秒，进入关机。
进入配对模式	关机状态下长按主耳 (R) 3 秒,出现红蓝交替闪烁为配对状态，副耳 (L) 长按 2 秒开机即可
播放/暂停	单击任意耳机多功能键
上一曲	双击 (L) 功能键两下，有“嘟”提示音
下一曲	双击 (R) 功能键两下，有“嘟”提示音
音量+	连击 (R) 功能键三下，有“嘟”提示音
音量-	连击 (L) 功能键三下，有“嘟”提示音
Siri	长按任意多功能键 2 秒
接听来电	响铃过程中，单击任意耳机多功能键。
挂断电话	通话过程中，单击任意耳机多功能键结束通话。
拒接来电	长按任意耳机多功能键 1.5 秒
恢复出厂设置	在关机状态下，同时按住左耳和右耳 5 秒，出现红蓝灯交替闪烁，左耳和右耳分别快速点击 6 下，红灯长亮一秒后熄灭

耳机充电

耳机放入充电盒，耳机自动充电，充电中耳机红灯亮，充电盒上显示当前电量，3秒后显示L和R，20秒后又显示当前电量，依次交替显示，L和R某一边先充满时，先充满一边不会再显示L或R，两边都充满电后耳机灯灭，充电盒无显示。

手机充电

用手机数据线插入充电盒的Tapy_A的接口上给手机充电，充电时显示充电盒当时电量，待充电盒上的显示为00时表示没电，2秒钟后显示消失。

充电盒充电

使用DC 5V-1A的Tapy_c接口充电器进行充电，充电时显示当前电量，充满电后显示100，3秒钟后显示消失。

双耳配对方法及连接手机：

1. 自动配对：将两个耳机同时取出充电盒（注意：若耳机无法开机，请先把金属触点上的保护膜撕去，让耳机能正常与充电盒接触充电），耳机自动开机，保持左耳和右耳的距离在10CM以内，左右耳机会在10秒内自动配对，左耳灯灭，右耳红蓝灯交替闪烁进入配对状态。再打开手机蓝牙，搜索到耳机的名称（B-X01）后点击连接，完成配对（推荐使用）。

A: Turn on the bluetooth on your phone and search for B-X01 bluetooth devices.

B: Search B-X01 completed, connect to the device well.



2. 手动配对：在双耳关机状态下，同时长按两个耳机的多功能键2秒给耳机开机，保持左耳和右耳的距离在10CM以内，左右耳机会在10秒内自动配对。再打开手机蓝牙，搜索到耳机的名称后点击连接，完成配对。

单耳配对方法及连接手机：

1. 左耳单独使用：

在左耳关机的状态，长按多功能键5秒，直到耳机的红蓝灯交替闪烁后再松手，打开手机蓝牙，搜索到耳机的名称（B-X01-L）后，点击耳机名称连接完成配对。

2. 右单独使用（推荐使用）：

从充电盒中取出右边耳机，或长按右耳机多功能键3秒开机出现红蓝灯交替闪烁，打开手机蓝牙，搜索到耳机的名称（B-X01）后点击连接，完成配对。

如何重新连接手机

1. 耳机重新开机后，会自动回连最后连接的那一台手机。

2. 如果耳机未尝试重新连接，请关机后，再长按多功能键直到红蓝灯交替闪烁，

3.通过手机的蓝牙设备菜单以手动方式重新连接。

常见问题及解决方法

1. 手机无法搜索到耳机

解决方法:

- 确认耳机是否开机，是否在红蓝指示灯交替闪烁的配对状态。
- 如果手机无法搜到耳机名称，请重启耳机和手机。
- 清空手机蓝牙配对列表后重试。

2.耳机与手机不能连接，手机播放音乐的时候右耳有声音，左耳没声音,耳机使用过程中出现异常？

解决办法:

- 请把两个耳机关机再开机后重新连接手机;或把两个耳机放入充电盒后，红色指示灯亮起，再拿出耳机，重新连接手机即可恢复正常。
- 把左耳和右耳同时关机，再同时按住左耳和右耳的多功能键不松手 5 秒后，出现红蓝灯交替闪烁，左耳和右耳都分别快速点击 6 下，红灯长亮 1 秒后熄灭，会进行恢复出厂设置。再把左耳和右耳的距离放在 10CM 以内，同时按住多功能键 2 秒开机，松开按键，左耳和右耳会在 10 秒内配对成功，再用手机搜索或点击手机上连接过的名称配对，即可恢复正常。

备注：在整个 5 秒钟的长按过程中不能松手，直到出现红蓝灯闪烁、并且快速点击 6 下多功能键，直到红灯长亮一秒后熄灭（左耳和右耳操作方法一样）。

- 如果耳机与手机不能连接,手机播放音乐左耳还是没声音，耳机使用过程中出现异常,请重复以上方法进行操作。

3. 耳机和手机连接之后总是断线或是有杂音

解决方法:

- 耳机电力不足，需要尽快给耳机充电。
- 手机和耳机之间有阻隔或距离超出信号接收距离，请不要用手捂住耳机，为了保持信号的连续稳定性，请尽量保持耳机和手机在同一方向。

4.使用时，最多可距离手机和多功能适配器多远？

解决方法:

耳机和手机或多功能适配器的有效工作范围一般可达 30 英尺 (10 米)。一般来说，中间没有障碍物时，它们之间的连接效果最佳。当手机距离耳机达极限时，通话时会听到轻微的噪音。

注意事项：过度充电或将耳机放置在高温环境下会减少电池的容量和寿命。

注意事项:

耳机在使用时，尽量靠近手机，避免离得太远。手机与耳机之间避免有金属或者其他对无线信号有影响的物体相隔。在大功率无线 wif 或 2. 4G 同频率强信号环境下使用耳机会影

响使用效果。以上部分功能取决于不同的蓝牙设备支持而实现，若不同品牌的蓝牙设备支持的协议不同、菜单功能不同等，那么本耳机的使用方法和功能的实现将有所不同。

警告

1、本耳机使用内置式不可拆卸充电电池，请勿尝试从耳机中取出电池，以免发生危险和损坏耳机。

2、请使用耳机制造商提供的原装充电线进行充电，并选用电脑

USB 接口或输出符合 DC 5V-1A 或 1A 以内电流的正规品牌充电器进行充电如使用超过此电压和电流的充电设备进行充电，可能会损坏耳机，甚至构成危险。

3、请遵循我公司的使用条例，由用户不正确的使用造成耳机损坏及构成的危险由操作者自行承担，本公司不予承担任何责任。

- ~Please keep or use this product at normal temperature.
- ~Do not throw this product to avoid any damage.
- ~Do not disassemble, repair or reform this product.
- ~Do not clean this product with any chemical solvents.
- ~Please use USB Charger with output DC 5V for charging.
- ~Do not throw away or put it in high temperature(higher than 60° C) and fire to avoid any danger.

For initial use, please full charge the charging box and the earbuds before you use it.

Power on	Take out the earbuds or long press the MFB 2 seconds, the blue light is on and earbuds turn on.
Power off	Put the earbuds into box or long press the MFB 3 seconds. the red light is on and earbuds turn off.
pairing Mode	Long press R earbud 3 seconds in power off mode, the red and blue light flashes to paring state, then long press L earbud to turn on the earbuds
Play/Pause	Single press MFB of any earbud
Previous song	Double press MFB of the left earbud There is a beep tone
Next song	Double press MFB of the right earbud There is a beep tone
Vol +	Three times touch MFB of the right earbud There is a beep tone
Vol -	Three times press MFB of the left earbud There is a beep tone
Siri	Long touch 2 seconds of any MFB
Picking up incoming call	Single press the MFB of any earbud when the phone rings
Hang off incoming call	Single press the MFB of any earbud in the course of a call
Reject incoming call	Long press the MFB of any earbud 1 second
Restore factory mode	In the power off state, long press the R and L earbuds for 5 seconds at the same time. there will be alternating flashes of red and blue lights, six quick clicks on the R and L earbuds respectively. the red light go out after 1 second .

Charge the earbuds

Put the earbuds into the charging box, the earbuds will be charged automatically. In-charge indicator light is red and the charging box indicates the battery power. After 3 seconds display L and R., after 20 seconds display the battery power, above 2 time mode will be alternated. When L or R one of side fully charge, the fully side shut down automatically. When both side fully charge, the lights of earbuds are off and charging box's display turn off.

Charge the mobile phone

The charging box can charge for your phone also, please use the correct USB cable to connect the phone and the large USB interface in the charging box for charging. In-charge the charging box display it's power capacity. "00" indicate the charging box power off, after 2 seconds number will not display again.

Charge the charging box

Use Micro-USB charger DC 5V-1A for charging. In-charge the charging box display it's power capacity, "100" indicate the fully charge, after 3 seconds number will not display.

The steps for dual earbuds pairing:

1. Automatic pairing: Take both earbuds out of the charging box at the same time, (note: if the earbuds can not be charged, please remove the protective film on the metal contacts of the earbuds to charge the charging box.) Keep the distance between the left and right earbud within 10CM, The left and right earbud will be pairing automatically within 10 seconds. Turn on the mobile phone bluetooth and search for the earbuds name (B-X01), then click the earbuds name (B-X01) for connection, to complete the pairing. (Recommend to use)

A: Turn on the bluetooth on your phone and search for B-X01 bluetooth devices.



B: Search B-X01 completed, connect to the device well.



2. Manual pairing: Long press the MFB of both earbuds simultaneously for 2 seconds while the both earbuds in power off mode. Keep the distance between the left and right earbud within 10CM, The left and right earbud will be pairing automatically within 10 seconds. Turn on the mobile phone bluetooth and search for the earbuds name, then click the earbuds name for connection, to complete the pairing.

The steps for single earbud pairing:

1.Use the left earbud only

When the left earbud in power off mode, Long press the MFB for 5 seconds until the red and blue lights flickers alternately . Open the mobile phone bluetooth and search for the earbuds name to click the earbuds name(B-X01-L) with "-L" for econnection, to complete the pairing.

2.Use the right earbud only (Recommend to use)

Take the right earbud out of the charging box, or long press MFB of the right earbud 3 seconds to power on the earbud, the red and blue light will flicker alternately .Turn on the mobile phone bluetooth and search for the earbuds name(B-X01) ,then click the earbuds name for connection, to complete the pairing.

How to re-connect the mobile phone.

1. The earbuds will be re-connected with the last mobile phone automatically after restart.
2. If your earbuds doesn't try to re-connect the lost connection,pls turn off and long press the MFB until the red and blue lights flicker alternately
3. Pls re-connect the lost connection manually by setting the bluetooth menu list in mobile phone.

Common Problems and Solutions

1. The mobile phone can not search for the bluetooth earbuds.

Solution:

- Check Whether the bluetooth earbuds power on or not , Check Whether earbuds in a pairing mode with red and blue light flickers alternately or not.
- If the bluetooth earbuds name can not be searched, please restart the earbuds and mobile phone.
- Please try again after clear the bluetooth pairing list in mobile phone device.

2.Headphones and mobile phones can not be connected, There is sound in right earbud while there is no sound in left earbud when playing the music in mobile phone,There is something wrong with earbuds while using.

Solution:

- Please re-connect with mobile phone after turn off the bluetooth earbuds and restart the earbuds. or put the both earbuds into charging box until the red light indicator is on, then take the bluetooth earbuds out of charging box and re-connect with mobile phone. It will return to normal.
- Turn off both of the earbuds, press the MFB on both left and right earbud simultaneously for 5 seconds and let go your finger ,there will be alternating flashes of red and blue lights .six quick clicks on the R and L earbuds respectively ,the red light go out after 1 second . it would be restored factory settings. Then keep the distance between the left and right earbud within 10CM.Press the MFB 2 seconds to power on. After u let go the finger, the left and right earbud will be pairing automatically within 10 seconds. Then open the mobile phone bluetooth and search for the earbuds name or click the earbuds name which has ever been connected for pairing, It would be return to normal.

Remarks: Please don't let go your finger when you long press the MFB for 5 seconds.Until the red and blue lights flickers alternately and then six quick clicks on the MFB,the red light go out after 1 secoud .(The R and L earbuds operate in the same way .)

- If the earphone and the mobile phone cannot be connected, the left ear of the mobile phone still has no sound, and the abnormality occurs during the use of the earphone. Please repeat the above method.

3.The earbuds always disconnect or make noise after connected with mobile phone .

Solution:

&earbuds low power, Please charge it.

&There are obstructions between mobile phone and earbuds, or the distance beyond signal range. Please don't cover the earbuds with your hands. in order to maintain the continuous stability of the signal, please try best to keep earbuds and mobile phone in the same direction.

4.what's the maximum distance between mobile phone and multi-function adapter while using.

Solution:

The effective working range is generally up to 30 feet (10 meters). Generally speaking, the optimal connection happen when there are no obstacles between the earbuds and mobile phone(or multi-adapter). A slight noise during

the call will be heard when the mobile phone reaches its maximum distance from the bluetooth earbuds.

Note:

- 1.The battery capacity and life will be reduced if overcharge or place the bluetooth earbuds in a high temperature environment.
- 2.When using the bluetooth earbuds, keep as close as possible to the mobile phone to avoid being too far away. The metal or other objects that affect the wireless signal shall not be existed between the mobile phone and the bluetooth earbuds. The using effect will be influenced if the bluetooth earbuds is used in strong signal such as large power wireless wifi or 2.4G same frequency.Above partial function depends on the support of different devices to achieve. If bluetooth devices with different brands support different agreement, different menu function etc., the usage and function of the bluetooth earbuds would be different.

Warning

- 1.The non-removable built -in rechargeable battery is used for the bluetooth earbuds. Do not attempt to remove the battery from the earbuds, to avoid danger or damage to the earbuds.
- 2.Please use the original charging cable which is provided by earbuds manufacturer for charging , and choose USB port of computer or regular brand mobile phone charger that is in accord with 5V

voltage, 1A or less than 1A current for charging. If use the charging devices which are over this voltage and current for charging, may damage the earphones, or even pose a risk.

3. Please follow our company's operating regulations. The damage to earbuds or any danger caused due to improper use of the users shall be undertaken by the operator, our company won't take any responsibility.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part

15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.